



Ref : ADM/LMN/2022/60 : المرجع
Date: 27/12/2022 : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Yas Island, Abu Dhabi

الموقع : جزيرة ياس، أبوظبي

Subject : Fireworks show at Yas Bay -
New year Celebrations

الموضوع : عرض الألعاب النارية في ياس باي - احتفالات رأس
السنة

Please be informed that, fireworks will be organized to celebrate the occasion of the new year celebrations in Yas Bay area on 31st December 2022 as per attached location map, with first fireworks display scheduled at 9.00 pm and second show starting at 12.00 am midnight, each show will last for 5 minutes.

يرجى العلم أنه سيتم تنظيم ألعاب نارية بمناسبة احتفالات رأس السنة في منطقة ياس باي في تاريخ 31 ديسمبر 2022 بالموقع المبين بالخريطة المرفقة، حيث من المقرر أن يكون عرض الألعاب النارية الأول في الساعة 9:00 مساء والعرض الثاني ابتداء من الساعة 12:00 في منتصف الليل، وسيستمر كل عرض لمدة 5 دقائق.

All mariners and marine operators are advised to instruct their masters/operators to be vigilant and stay well clear from the fireworks area and take all necessary precautions.

يُنصح جميع البحارة والمشغلين البحريين بإرشاد الربانة / المشغلين إلى توخي اليقظة والبقاء بعيداً عن منطقة الألعاب النارية واتخاذ كافة الاحتياطات اللازمة.

Attachement: Illustrative location map

المرفقات: خريطة توضيحية للموقع

سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - Abu Dhabi Maritime



Illustrative Map new year Fireworks display location

